



離合器更換組合優惠

Comprehensive Clutch Replacement Offer

型號 Model	價錢 Price
WRX STI / Impreza WRX STI	\$9,768
WRX / BRZ / Impreza SGT / Impreza WRX	\$8,708

其他優惠型號未能盡錄，詳情請向職員查詢。
Other promotional models are not fully listed. Please inquire with the staff for more details.

價格已包括更換以下項目 Price Includes:

- ▶ 離合器碟片 Clutch Disc
- ▶ 離合器軸承 Clutch Bearing
- ▶ 離合器總成 Clutch Cover Assembly
- ▶ 頭傳動軸大絲母 Front Drive Shaft Nuts
- ▶ 波箱油及介子 Transmission with Gasket
- ▶ 死氣喉或渦輪增壓器錘口 Muffler or Turbo Gasket

同時進行有關波箱組件維修，即可享人工及零件 **65** 折。
Enjoy a **35%** discount on parts and labor for any additional repairs related to the manual transmission system when performed together.

Terms and Conditions

價格已包括所需的人工、零件費用及廢料處置費。
The price includes the necessary labor, parts costs, and waste disposal charge.

原廠安裝之零件及維修服務於一年或 20,000 公里（以先達者為準）內均享有保用。
Genuine parts and maintenance services installed by the manufacturer are covered under warranty for 1 year or 20,000 km, whichever comes first.

意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at anytime without prior notice.

STAY CONNECTED



MotorImage